



质量管理体系认证证书

证书编号: 04924Q01249R3S

兹证明

深圳光之宝科技有限公司

统一社会信用代码: 9144030079660030X0

地址: 广东省深圳市南山区南头街道大新路 88 号金龙工业城雅芳婷中心 6 楼 619 房

建立的质量管理体系符合标准:

GB/T19001-2016/ISO9001:2015

通过的认证范围如下:

光电产品的销售

首次发证日期: 2015 年 10 月 19 日

证书有效日期: 2024 年 08 月 02 日 至 2027 年 08 月 01 日

本证书范围仅包括证书所列场所。若涉及行政许可可前置审批、强制性认证的,本证书范围仅涵盖许可资质、强制性认证证书范围内的产品及服务。
证书有效期内,获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效。本证书信息可在广东质检中诚认证有限公司网站
(<https://www.qtctc.org>) 和全国认证认可信息公共服务平台 (<http://cx.cnca.cn>) 或客服电话 400-888-2538 查询,也可扫描下方二维码查询。



微信公众号



证书查询



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C049-M

高晓东
董事长



广东质检中诚认证有限公司

中国·广东·广州市黄埔区科学大道 10 号
电话: 020-89232333 <https://www.qtctc.org>



ISO 9001



ISO 9001

Quality Management System Certificate

Certificate No. : 04924Q01249R3S

We hereby certify that

Shenzhen Guangzhibao Technology Co., LTD.

Unified Social Credit Code: 9144030079660030X0

Address: Room 619, 6/F, A-Fontane Center, Jinlong Industrial Town, No.88, Daxin Road, Nantou Street, Nanshan District, Shenzhen, Guangdong, P.R. China

by reason of its Quality Management System
has been awarded this certificate for compliance with the standard
GB/T 19001-2016 / ISO 9001:2015

Applies in the following area:

Sales of optoelectronic products

Initial date: 2015-10-19

Term of validity of this certificate: 2024-08-02 to 2027-08-01

The scope of this certificate only includes the premises listed in the certificate. If it involves administrative licensing pre-approval or mandatory certification, the scope of this certificate only covers products and services within the scope of the licensing qualification and the mandatory certification. During the validity period of the certificate, the certified organization must be subjected to regular supervision and review, and only if the review is positive can this certificate be validated. The related information of this certificate can be searched on the portal of Guangdong Quality Testing CTC Certification Co., Ltd. (<https://www.qtcctc.org>) and the CNCA (<http://cx.cnca.cn>), or inquired by customer service hotline 400-888-2538, or by scanning the QR code below for inquiries.



WeChat Official Account



Certificate Query



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C049-M

Gao Xiaodong
Chairman



Guangdong Quality Testing CTC Certification Co., Ltd.

No. 10 Science Avenue, Huangpu District, Guangzhou, Guangdong, P. R. China

Tel: 020-89232333

<https://www.qtcctc.org>

